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Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő Testületének 2010. május 18-án 
megtartott munkaterv szerinti nyilvános üléséről. 
Helyszín: Polgármesteri Hivatal tanácsterme  
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Cseri Péter 
alpolgármester, Csanádi Gábor, Dr. Papp Ágostonné, Farkas Ferenc, Farkas Gáborné, 
Katus Norbert, Kecser István, Kiss Tamás, Lányi György, Lukács István, Szücsi 
Csaba, Zemen József települési képviselők 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota pénzügyi 
csoportvezető  
Meghívottként: Kelemen József r. alezredes, Bihari János r. alezredes, Cseri Tamás a 
Faluszolga Kft. ügyvezetője 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet 

 
Horinka László polgármester: Tisztelettel köszöntelek benneteket és köszönöm, hogy ilyen 
nagy számban eljöttetek a mai ülésünkre. Külön köszöntöm vendégeinket, Kelemen József 
rendőr alezredes, és Bihari János rendőr alezredes urakat, valamint Cseri Tamást a Faluszolga 
Kft. ügyvezetőjét. 
Az ülést megnyitom, a telefonokat kérem kikapcsolni vagy némítani.  
Megállapítom, hogy határozatképesek vagyunk. 
A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének javaslom Zemen József és Szücsi Csaba képviselő 
urakat. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 
Zemen József és Szücsi Csaba települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 
 
Horinka László polgármester: A napirenddel kapcsolatosan van-e valakinek 
hozzáfűznivalója? A 9. napirendről csak egy tájékoztatást tartanék, mert mielőtt alaposabban 
megvizsgálnánk az ügyet, nem hozunk döntést. 
Lányi György: Szeretném megkérdezni, hogy miért nem a kultúrházban volt a tüdőszűrés? 
 
Az ülés napirendje  
1. Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló 

Előadó: Kelemen József r. alezredes és Bihari János r. alezredes 
2. Faluszolga Kft. pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló 

Előadó: Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője, és Seprősné Cseri Ágota a pénzügyi 
csoport vezetője 

3. Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről 
Előadó: Horinka László polgármester 

4. Településfejlesztési koncepció felülvizsgálata 
Előadó: Horinka László polgármester 
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5. Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Minőségirányítási Programja 2010. 
Előadó: Horinka László polgármester 

6. „Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolója 
Előadó: Faragó György, a kuratórium elnöke 
 Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 

7. A Bogdán Flórián Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységének kibővítése 
Előadó: Horinka László polgármester 

8. Egyéni képviselői indítvány 
Előadó: Katus Norbert települési képviselő 

9. Dózsa György úti partfal megerősítése 
Előadó: Horinka László polgármester 

 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 
 
1./ NAPIRENDI PONT 
Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló 
 
Bihari János r. alezredes: Szeretném még egyszer megköszönni az önkormányzat felénk 
nyújtott támogatását. 
Azzal egészíteném ki a beszámolót, hogy a rendelkezésünkre álló adatok szerint az első négy 
hónapban csökkent a bűnözés Sülysápon. A személyek elleni erőszak egy kicsit emelkedett, 
de ezt talán betudhatjuk a világban tapasztalható rendkívül feszült légkörnek. 
Horinka László polgármester: Kérdés? 
Farkas Gáborné: Egy rövid tájékoztatást szeretnék kérni. A szőlősi iskola játékvárából 
ellopták a csúszdát, van-e valami esély arra, hogy meglesz. A másik: a sápi gyerekek 
verekedésével kapcsolatban kérdezem, hogy rendőri szempontból mi a teendő? 
Bihari János r. alezredes: A csúszda eltulajdonításával kapcsolatban nem került a 
látószögünkbe elkövető, de nem értjük, hogy miért az iskolából lopták el, hiszen a környéken 
több csúszda is van. Sajnos nem tudok bővebb információval szolgálni. 
Pontosan melyik verekedésről szeretne hallani? 
Farkas Gáborné: Amelyiknél a gyermek a kórházba került, összetörték az arcát. 
Bihari János r. alezredes: Igazából provokálták egymást a gyerekek. Ebben az ügyben a 
kisebbséghez tartozó személyek is érintettek. Már átadtuk a vizsgálati osztálynak az ügyet. 
Farkas Gáborné: Mi lehet a kimenetele? 
Bihari János r. alezredes: 8 napon túl gyógyuló sérülései keletkeztek a sértettnek, ez súlyos 
testi sértésnek minősül. Az elkövetők elismerték a tettet. Ez 3 évig terjedő 
szabadságvesztéssel sújtható. Mivel kiskorúakról van szó, a bíróság fog dönteni. 
Farkas Gáborné: 3 évi javítóintézet lehet a büntetés? 
Bihari János r. alezredes: Mivel az első ilyen cselekedet, ezért valószínű, hogy 
felfüggesztett lesz. 
Kiss Tamás: A rendőrőrsnek lesz-e az idén bővítése? Van-e új gépkocsija a rendőrségnek? 
Többféle kocsival is láthatók a rendőrök, ennek mi az oka? 
Bihari János r. alezredes: Nekünk is van új gépkocsink, egy Ford, és van egy bordó autó is, 
ami szintén a rendőrség tulajdona. A Ford lízingszerződése szerint 3 évig vagy 120 ezer km-ig 
használhatjuk garanciálisan a járművet. Az őrs 5-6 ezer km-t fut egy hónapban, ezért nagyon 
hamar elfogynak a kilométerek, így kénytelenek vagyunk a másik autót is használni 
járőrözéshez. 
Kelemen József r. alezredes: Úgy van rendszeresítve, hogy két szolgálati autó működik 
Sülysápon. A lízingelt autókba fix km-t lehet beletenni. A rendőrnek látni kell, hogy egy nap 
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többet vagy kevesebbet megy. Egy járőrszolgálat meghatározott útirányban többszöri 
megállással közlekedik. A létszámfejlesztésre abban az esetben lehet számítani, ha a monori 
rendőrkapitányság erre lehetőséget kap. Öt rendőrőrsünk van, megtesszük a szükséges 
intézkedéseket. Sülysápra körzeti megbízottat tervezünk, remélhetően a közeljövőben lesz rá 
lehetőség. 
Lukács István: Hagyományosan itt lévő körzeti megbízottat terveznek? 
Kelemen József r. alezredes: Igen. 
Kiss Tamás: A rendőrőrs, amióta megnyílt, fix létszámmal működik, de mindig elvezénylik a 
rendőröket más településre is. 
Az autóra visszatérve. Soha nem volt állandó autója az őrsnek. Benne volt a beszámolóban, 
hogy megköszönték a támogatást. Az önkormányzat lehetőségeihez mérten maximálisan 
támogatta az őrsöt. Meddig lesz itt az autó? 
Kelemen József r. alezredes: 3 évig, vagy 120 ezer km-ig. Előfordulhat az is, hogy 
totálkárosra törik, de ez nem jellemző. 
Minket is megkérdeznek arról, hogy mire költjük a pénzt. Az egyik nyomozó be van vonva 
egy készenléti csoportba, ez nem azt jelenti, hogy nem Sülysápon dolgozik. Sülysápi 
eseményekbe van bevonva, ha ő nincs szolgálatban, akkor jön más bűnügyi technikus, ha 
valamilyen esemény, baleset, betörés vagy más bűncselekmény történik, akkor a megfelelő 
szakembert vezényeljük ki. 
A sülysápi őrs teljes egészében fel van töltve. Jelenleg 16 fővel működik. A Pest Megyei 
Rendőr-főkapitányság sem kap nagyobb létszámot, mint az országos átlag, 653 lakosra jut egy 
rendőr. 3500 rendőrrel több kellene országos szinten. Ha a költségvetésben nézem, akkor 
súlyos tízmilliárdokról van szó. A bővítésekhez a parlamentben kell meghozni a szükséges 
döntéseket. 
A sülysápi rendőrőrs és a monori kapitányság az országos átlagnak maximálisan megfelel. 
Biztosan lehetne sok dolgot másként csinálni, de ezek az emberek, akik itt dolgoznak, 
biztonságot teremtenek, biztosan hibáznak is, de igyekszünk a hibákat kijavítani, 
kiküszöbölni. Az önkormányzatnak és a testületnek is nagy érdeme, hogy ez az őrs itt 
Sülysápon működhet, mind az anyagi mind az erkölcsi támogatást köszönjük. A rendőrségnek 
a közösség részének kell lenni. 
A sülysápi körzeti megbízottal a közösségi szellemet is erősíteni szeretnénk. A járőröknek 
több településen kell dolgozni, a közösségi szellemet nem tudják erősíteni. A sülysápi 
rendőrőrs a lehetőségeihez mérten eredményes munkát végez. 
Farkas Gáborné: A civilszervezetekkel való kapcsolattartásra kitérve: az iskolákkal nagyon 
jó a kapcsolat, de a gyerekek felé is szívesen fogadnánk egy tájékoztatást. 
Horinka László polgármester: A beszámolóban nem volt benne, hogy a monori 
rendőrkapitányság megkeresett bennünket, hogy egy a számítógépekkel kapcsolatos 
veszélyekről szóló tájékoztató füzet létrehozásában segítsünk. A füzet elkészült, hamarosan 
eljuttatjuk az iskolákba.  
Mi nagyjából rálátunk a rendőrség munkájára, a lakosság egy része azonban csak azt látja, 
hogy a közlekedési szabálysértésekkel foglalkoznak, a tolvajokkal, betörőkkel azonban nem. 
Kelemen József r. alezredes: Konkrét példákat hozhatnék fel. Látni kell, hogy az utakon 
mennyi ember hal meg vagy szenved maradandó sérüléseket. Egy évben egy-két emberölés 
van, míg 15-20 ember hal meg közlekedési balesetben. Akik ezt mondják, azok ezt nem 
látják. Sok ember kerül ki a balesetből nyomorékon, mert valaki ittasan vezetett vagy 
szabálytalanul előzött. Át lehet gondolni, hogy fontosak-e a közúti ellenőrzések vagy nem. 
Horinka László polgármester: Látom Bihari parancsnok úr értette az iróniát a 
felvetésemben. 
Bihari János r. alezredes: Azok szokták ezt a problémát előhozni, akiket megbüntetünk, de 
látni kell, hogy jelentős számú baleset történik. Akivel megtörténik a baj, az sokkal 
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megértőbb. A helyszínelők vagy a járőrök is tapasztalják, hogy a sérülés súlyossága attól is 
függ, hogy az öv be volt-e kapcsolva vagy sem. A záróvonal átlépés, a gyorshajtás, az ittas 
vezetés még mindig mindennapos probléma. Ezt figyelembe kell vennünk, ez is hozzátartozik 
az emberek biztonságérzetéhez. 
Horinka László polgármester: Még észrevétel? 
Kecser István: Tegnap tárgyalta a TFKB a beszámolót, nem merült fel kifogás. Javasoljuk a 
Testületnek, hogy továbbra is támogassa a rendőrőrsöt. Valamint szeretnénk hangsúlyozni, 
hogy nem értünk egyet a méltatlanul alacsony benzinkerettel. 
Kelemen József r. alezredes: Az üzemanyag fogyasztásra meghatározott keret van. Az hogy 
elfogyott az üzemanyag-keretünk nem mehet a munkánk rovására, és vállalom a felelősséget, 
hogy nem is fog. 
Horinka László polgármester: A következő határozati javaslatot teszem: A képviselő 
testület elfogadja a Sülysápi Rendőrőrs 2009. évi tevékenységéről szóló beszámolót és 
igényét fejezi ki arra, hogy amennyiben mód van, a kerüljön sor a személyi állomány 
fejlesztésére és az üzemanyagkeret megemelésére. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

86/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ elfogadja a Sülysápi Rendőrőrs 2009. évi munkájáról szóló 
beszámolót, 
2./ igényét fejezi ki arra vonatkozóan, hogy amennyiben 
lehetőség van rá, úgy kerüljön sor a személyi állomány 
bővítésére és az üzemanyagkeret megemelésére. 
Határidő: azonnal  
Felelős: Horinka László polgármester 

 
Lukács István: Bihari alezredes úrnak köszönöm, hogy informálisan eljár az üléseinkre. 
Horinka László polgármester: Én is szeretném megköszönni Kelemen kapitány úrnak, és 
Bihari alezredes úrnak, hogy eljöttek. Természetesen, ha idejük engedi, maradjanak velünk a 
továbbiakban is. 
Kelemen József r. alezredes: Köszönöm, további jó munkát kívánok Önöknek! 
 
/Kelemen József r. alezredes és Bihari János r. alezredes urak távoznak./ 
 
2./ NAPIRENDI PONT 
Faluszolga Kft. pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztők szeretnének-e kiegészítést tenni? 
Farkas Gáborné: Tagiskola előtti parkoló feltöltésre nem emlékszem, ez pontosan mit 
jelent? 
Horinka László polgármester: Inkább a tornacsarnokhoz tartozó részről van szó. 
Lányi György: Balogh Levente volt az egyik szakember a Kft.-nél; most hogy állunk 
szakemberekkel? Ha valami gond lenne a kutakkal, azt ki hozná rendbe? 
Cseri Tamás a Kft. ügyvezetője: Van egy akkreditált cég, a fertőtlenítést, tisztítást is egy 
Kft. végzi. 
Lányi György: Tehát külsős cég, akivel van szerződésünk? 
Cseri Tamás a Kft. ügyvezetője: Igen. 
Lányi György: Vizes szakemberekkel hogy áll a Kft? 
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Cseri Tamás a Kft. ügyvezetője: Jelenleg 9 fő dolgozik a vízműnél. A munka nem igényel 
kifejezetten vízszerelőt. Van egy gépész gárda és egy kubikus gárda, akik a csőtöréseknél 
dolgoznak. Nem szükséges, hogy mindenki vízszerelő legyen. 40-50 fogást kell tudniuk, azzal 
minden szükséges feladatot meg tudnak oldani. 
Lányi György: A kintlévőségeket valaha be tudjuk-e kasszírozni, vagy az önkormányzatnak 
kell benyelni? 
Cseri Tamás a Kft. ügyvezetője: Valóban nagy a kintlévőségünk. Szűkítők berakásával 
próbáljuk csökkenteni a tartozásokat. A szűkítő elhelyezését felszólítás előzi meg. Ilyenkor 
mindent megígérnek, fizetnek is be valamennyi összeget, de sajnos később minden kezdődik 
előröl.  
Lányi György: A tartozások 50 %-a meghaladja a 60 napot. Görgetjük magunk előtt vagy ez 
egy feneketlen kút, amibe dobáljuk a pénzt. 
Horinka László polgármester: Az ivóvizet nem lehet megszüntetni, a szűkítővel 
korlátozhatjuk a fogyasztást, de emberek sokasága nem tud fizetni. Családok tömegei kerültek 
kilátástalan helyzetbe, mérlegelnek, hogy mit fizessenek ki és mi várhat még. Reméljük, hogy 
előbb-utóbb kikerül az ország a válságos helyzetből. Mindenképpen törekedni kell a 
kintlévőségek csökkentésére. 
Katus Norbert: az 5,5 millió forint mind a két szippantós autót takarja? A mindennapos 
működési költségeket levonva, mennyi a nyereség, amit megtermelt az autó? 
Horinka László polgármester: Az első 5-6 hónap után készítettünk egy számítást: az az 
eredmény született, hogy miután az önkormányzat nem fizet a szippantásért, ez a kb. 100 ezer 
forint már haszon, valamint megtakarítjuk azt a 230-250 ezer forintot, amit korábban 
kifizettünk Adamecz Sándornak. Ebben nincs benne a leürítővel kapcsolatosan várható 
költség. 
Kecser István: Műszaki beszámolóban benne van, hogy 977 méter járdát építettetek. A 
járdaépítésből 977 ezer forintnak kellett volna befolyni. 
Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető: A pénz az önkormányzathoz folyt be, a 
pályázat keretén belül. 
Kecser István: A beszámolót a TFKB elfogadásra javasolja, azzal a kiegészítéssel, hogy a 
testület kérjen egy kiegészítést a szervezeti felépítésről, munkaszervezésről, létszámról. 
Javasoljuk, hogy a piaci díjbeszedőnek biztosítsanak önkormányzati jelzéssel ellátott 
munkaruhát. 
Lányi György: Biztosan láttátok a tévében Buzás úr nyilatkozatát. Tudsz-e ezzel 
kapcsolatban valami tájékoztatás adni? Nagyon egyoldalú volt, amit a tévében bemutattak. 
Horinka László polgármester: Írásos vagy szóbeli kiegészítést kértek? 23 az állandó 
létszám, a két szippantó 4 embert leköt. A közcélú létszám 22 fő jelenleg, amely januártól 
fokozatosan emelkedett ennyire. Ezt még tovább növeli a nagykátai többcélú kistérségi 
társulás 3 fője. 
A riportot csak később láttam, valóban nagyon egyoldalúan volt beállítva. Jegyző asszony 
szavait is úgy vágták meg, hogy mi jöjjünk ki rosszul. A kisajátítást elindítottuk, választ még 
nem kaptunk, elképzelhető hogy kérnek hiánypótlást. 
Nagyon érdekesnek találom, hogy a közelmúltban több ízben előfordult, hogy átszakadt a gát, 
ami az utóbbi években összesen csak egyetlenegyszer történt meg. Mostanában valahogy 
mindig Búzás István földje felé folyik a szennyvíz, ilyenkor jönnek a tűzoltók, a 
katasztrófavédelem, jegyzőkönyveznek stb. 
Faluszolga beszámolójához további kérdés? 
Kiss Tamás: Megérdemelnek egy dicséretet a munkájukra, különösen a téli viszonyokban 
végzett munkát szeretném kiemelni. Nagyon kevés település van, ahol ilyen szinten rendben 
tartották az utakat. 

5/14 



Katus Norbert: Járt a hétvégén a településen egy tápiómenti turistacsoport, séta közben 
többen megjegyezték, hogy milyen szépen rendben van tartva a település. 
Kecser István: Személyes véleményem, hogy amit eddig kértünk azt megkaptuk, abszolút 
partnerként viselkedtek. A munkaszervezéssel kapcsolatban azonban még van mit átgondolni, 
ezért is kértünk egy kiegészítést. 
Horinka László polgármester: Én magam is látom és Endréékkel is átbeszéltük, ki kell 
találni valamit, hogy ne minden ember munkájának koordinálása a Tamás vállát nyomja. 40 
körüli létszámot kell irányítani. Kisebb csoportokat kell létrehozni. Kiss Tamásnak hívják a 
közmunkaszervezőnket. Ő jobban rá tud nézni a körmükre. Kérdés, hogy meddig lesz 
közmunka program, viszont ha ezeket az embereket szélnek eresztik, akkor megint a 
munkanélküliség fog emelkedni. 
Lukács István: A következő ülésre kérjük akkor ezt az anyagot. 
Horinka László polgármester: Rugalmas csoportok kialakításával képzeljük el a 
munkavégzést, beindult egy munkalap nyilvántartás, ami a közterületen végzett munkákat 
rögzíti, felelős van megjelölve rajta, és ő felel azért, hogy az emberek dolgozzanak, a munka 
el legyen végezve. 
Lányi György: Idetartozó kérdésem még, hogy a Hunyadi utcában ott van az a kis híd, az 
nem egy több tonnás buszra lett tervezve, nem lenne okos dolog átgondolni a busz útvonalát? 
Horinka László polgármester: Napirenden van az, hogy a helyi járat üzemeltetését átvenné 
a Faluszolga Kft., korszerű buszok beszerzésére gondoltunk. 
Belterületi csapadékvíz elvezetésre kiírták a pályázatot, 80 milliót lehet nyerni, ha bizonytani 
tudjuk, hogy belvizet okoz az az ág, akkor lehet esélyünk támogatást nyerni. 
Hunyadi utcának a vizes problémáját ez megoldaná, a Tamásék eszköz állománya nem 
alkalmas erre. A csatorna miatt viszont komolyabb felújításba kezdeni nem lenne szerencsés, 
hiszen úgyis fel kellene bontani az útburkolatot. 
Valóban meggondolandó a járat útvonalának módosítása, kérdés hogy meddig bírja az az 
áteresz. 
Farkas Gáborné: A szőlősi iskola körüli járda megépítésére nem volt valami határidő? 
Horinka László polgármester: A tanév vége volt megjelölve, ha jól emlékszem, de nem 
valószínű, hogy meglesz. Nézzétek el, ha csak őszre lesz kész. 
Hamarosan elindul az új járda pályázat, nincs akkora érdeklődés, mint tavaly volt. A Móra 
körül is kell járdát építeni, az óvodáink körül is. Minden meg lesz szépen sorban. Bízunk 
benne, hogy szeptemberre meg lesz. 
A megvásárolt MÁV-épület rendbetétele is szóba került. Tamásék megjavították a tetőt, a 
melléképületet elbontották. A főépület hasznosítására több elképzelés is felmerült, de ez mind 
pénzkérdés. Nem dönthetek saját hatáskörben, 1-2 millióba biztosan belekerülne, nagyon 
óvatos becsléssel, és nem teljes felújítással. 
Katus Norbert: A földutak gréderezéséről el kellene gondolkodni, elég sok bosszúságot okoz 
a rossz út például a Gárdonyi utcában. 
Horinka László polgármester: A közcélú munkásokkal most elég sok mindenre futja a 
Tamásék erejéből, de a gréderezés sem olcsó. Az alapvető probléma, hogy nem tud hova 
elfolyni a víz. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

87/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ elfogadja a Faluszolga Kft. 2009. évi munkájáról szóló 
műszaki és pénzügyi beszámolót, 
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2./ felkéri a Kft. ügyvezetőjét, hogy a beszámolót írásban 
egészítse ki a szervezeti felépítésről, munkaszervezésről, 
létszámról szóló beszámolóval. 
3./ javasolja, hogy a piaci díjbeszedőnek biztosítsanak 
önkormányzati jelzéssel ellátott munkaruhát. 
Határidő: 1. és 3. pont azonnal, 2. pont júniusi ülésre 
Felelős: Horinka László polgármester 
 

Horinka László polgármester: Tamásék munkáját köszönjük. 
Az elektronikus munkalapra kisebb munkálatok kerülnek, a mai állás szerint közel 240 munka 
került bele, 200 befejezve, a többi pedig folyamatban. A vízműre is szeretném ezt 
kiterjeszteni. 
Tavaly a 3-as kút felújításra került, a 4-es pedig áll, azt is fel kellene újítani. Azzal bíztam 
meg a Balog Sanyit, hogy mérje fel, mennyibe kerülne a felújítás. Már a nyárnak is 
kockázatos nekifutni, és az 5-ös, 6-os kutaknál is van gond. 
Cseri Tamás a Kft. ügyvezetője: Kútfej magasításra és szivattyúcserére van szükség, nem 
olyan szivattyú van benne, amilyen kellene. Nem a kúttal van gond. 
A javításokkal 4-es kútnál nagyobb lenne a vízhozam. Ez egy önszabályozós rendszer, el lehet 
látni Sülysáp nagy részét ezzel a két kúttal. Műanyag béléscsövek vannak benne. Sokkal 
komplikáltabb, mint az acélcsöves. 
 
3./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről 
 
Horinka László polgármester: Csapadékvíz elvezetés benne van az előterjesztésben, nem 
szeretném szóban kiegészíteni. 
Kecser István: A tájékoztatót a bizottság elfogadásra javasolja, egy bizottsági tagunknak 
azonban van egy külön véleménye, miszerint a településközpont fejlesztésére benyújtott 
pályázat nem megfelelő. 
Horinka László polgármester: Ezt a pályázatot valószínűleg módosítani kell. Az összes utat 
kivenném belőle a csatorna miatt. A játszótér megépült, marad a hivatal nyílászáró- és 
tetőszerkezet-cseréje, valamint a piac. Ha látjuk a paramétereket, hogy mire és hogyan lehet 
pályázni, akkor visszatérünk rá. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

88/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről szóló 
tájékoztatót elfogadja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
4./ NAPIRENDI PONT 
Településfejlesztési koncepció elfogadása 
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Horinka László polgármester: Kiment két anyag, két eltérő szemléletű, az lenne a legjobb, 
ha te ismertetnéd, István. 
Kecser István: A bizottsággal abban maradtunk, hogy a következő ülés előtt elkészítünk egy 
munkaanyagot, nem vagyunk időzavarban, megengedhetünk magunknak egy hónap csúszást. 
Elfogadtunk 2002-ben egy koncepciót, amit most módosítani kellene. 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendet ezek szerint elnapoljuk. 
Tóth Krisztina jegyző: Kérem a képviselőket, hogy aktívan vegyenek részt ennek az 
anyagnak az elkészítésében. Éppen azért nem született még munkaanyag ebben az ügyben, 
mert alapvetően nem egy szakmai anyag elkészítésére van szükség, hanem egy, a település 
jövőképet tartalmazó koncepcióra, melyet nyilvánvalóan a lakosság képviseletére 
megválasztott képviselők tudnak meghatározni, hiszen a Testület elképzeléseit kell tükröznie. 
A koncepció a rendezési terv alapdokumentuma is. 
Kellett volna, hogy szülessen egy kormányrendelet a fejlesztési koncepciók tartalmáról és 
felülvizsgálatáról, de ez még nincs meg. A következő lépcsőfok a stratégia elkészítése; a 
Testület ezzel kapcsolatosan elfogadta a Vanin Kft. felajánlását, hogy augusztus 31-ig 
díjmentesen elkészítik a stratégiát.  
A tegnapi bizottsági ülésen kerestük, de nem találtuk konkrét nyomát, hogy van elfogadott 
településfejlesztési koncepciónk. 
Katus Norbert: Nem találtunk konkrét határozatot. 
Horinka László polgármester: Elnapoljuk és megbízzuk a TFKB-t, hogy készítse elő. A 
bizottság ülésére kapjon mindenki meghívót. 
Kecser István: Két héten belül kérjük a javaslatokat, hiszen a bizottság üléséig még össze is 
kell állítani az anyagot. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

89/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a Településfejlesztési koncepció megtárgyalását elnapolja, 
2./ felkéri a TFKB-t, hogy a következő ülésére, a képviselők 
javaslatai alapján, készítsen egy munkaanyagot. 
Határidő: a következő munkarend szerinti képviselő-testületi 
ülés 
Felelős: Kecser István, a TFKB elnöke 

 
5./ NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Minőségirányítási Programja 
2010. 
 
Horinka László polgármester: Egy minőségirányítási programot elkészítettem, de engem is 
meglepett, hogy máris bekerült a mai programba. 
Lukács István: Minden júniusban az oktatási intézmény vezetőink beszámolnak, ennek része 
az oktatáspolitikai program megvalósulása. Feltétele, hogy a fenntartónak is legyen 
Minőségirányítási Programja. Nem a polgármester úr feladata, de köszönöm, hogy 
elkészítette. 
Aki átolvasta, az tudja, hogy kinek a feladata ezt elkészíteni. 2006 decemberében én voltam, 
aki ennek az elkészítését ellenezte, de mégis kell. 
Azt javasoljuk, hogy legyen ez most egy befogadott anyag, tettünk egy javaslatot, hogy egy 
oktatási referenst alkalmazzon a Hivatal, ha lehetséges már 2010. júliustól. Augusztustól ez a 
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referens az oktatási intézmények vezetőivel szorosan együttműködve biztosíthatná a program 
betartását. 
Horinka László polgármester: Nem a saját fejemből készítettem, hanem utánanéztem, hogy 
hogyan kell ennek kinéznie. Feltettem a kérdést szinte minden pontnál, hogy ezt ki fogja 
csinálni. Nincs kifogásom az ellen, hogy munkaanyagnak tekintsük ezt az anyagot. 
Lukács István: Ha van anyagi lehetőségünk, akkor hirdessük meg a félállású munkakört, és ő 
dolgozza ki az anyagot. 
Farkas Gáborné: A Minőségbiztosítási Program kialakítása fontosabb annál, hogy tili-
tolizzuk. Elég furcsa volt a külleme és beltartalma az anyagnak, de a következő ülésre az 
OMSB használhatóvá tehetné, hogy az intézmények ne ennek a dokumentumnak a hiányával 
kezdjék a következő tanévet. Ahhoz, hogy elvárhassuk, hogy az intézmények figyelembe 
vegyék, akkor már a nyári szabadságolások előtt el kell juttatni az intézményekbe. Később 
lehet tökéletesíteni. Ehhez szükség van egy munkatársra, részmunkaidős munkatárs felvételét 
javasoltuk. Fontos lenne egy ilyen feladatellátó a Hivatalban, nem tartanám jónak, ha 
elkapkodnánk, azért mert egy ilyen dokumentumot meg kell szülni. 
Horinka László polgármester: Az első javaslattal nincs gond, tekintsük munkaanyagnak. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

90/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ az előterjesztett Minőségirányítási Programot 
munkaanyagként befogadja, és továbbfejlesztésre javasolja, 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: 2010. szeptember 1. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 

Lukács István: A bizottság ülésén 2-2 arányban szavaztunk, nem volt teljes körű az 
oktatásügyért felelős kolléga támogatottsága. Az ÁROP kapcsán történik egy szervezet-
átalakítás a hivatalban, ennek a részleteiről még kevesen tudnak. 
Katus Norbert: Már évekkel ezelőtt felmerült egy oktatási munkatárs felvétele. 
Horinka László polgármester: Azt javaslom, hogy ebben az ügyben ne döntsünk most, mert 
a szervezetfejlesztéssel kapcsolatos elképzeléseinket hamarosan elétek terjesztem, most ne 
szavazzunk a javaslatotokról. 
Tóth Krisztina jegyző: Ha most döntés születne egy munkatárs felvételéről, akkor sem fér 
bele időben, hogy a Képviselő-testület már az általa elkészített Minőségirányítási Programot 
tudja tárgyalni és elfogadni. 
Lukács István: Farkas Gáborné képviselőtársam felvetette, hogy az OMSB készítse el az 
anyagot. Én a magam részéről a következő hónapokban annyira le vagyok terhelve, hogy nem 
tudok ebben részt venni. 
 
6./ NAPIRENDI PONT 
„Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolója  
 
Horinka László polgármester: Pénzügyi csoportvezető asszony szeretné-e valamivel 
kiegészíteni? 
Csanádi Gábor: Nem hogy 90 napon belül, de 365 napon belül sem sikerül a kuratóriumnak 
összeülni. Mikor volt egyáltalán összehívva. 
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Horinka László polgármester: Itt járt Faragó György úgy kb. három hete, és kérte, hogy 
nézzem meg, mikor lenne jó egy kuratóriumi ülés. 
Szűcsi Csaba: Zajlik az élet Faragó Gyuri körül, elég kusza történetek vannak. 
Kiss Tamás: Már egy éve biztos nem volt ülés. 
Horinka László polgármester: Azt javaslom, hogy ne fogadjuk el a beszámolót, és személyi 
változást javaslok a kuratórium élére. 
Csanádi Gábor: A pénzügyi mérleget is meg kellett volna kapnunk, így a törvényességet 
megkérdőjelezhetjük. 
Seprősné Cseri Ágota: A Közalapítvány nem úgy működik, ahogy kellene, azonban vannak 
jelentési kötelezettségek, amelyeket én meg is teszek. Viszont a kuratórium elnökének kell az 
alapítvány törvényes működéséről gondoskodni. Szabályozni kellene, hogy milyen 
rendszerességgel ül össze a kuratórium. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 

91/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a „Sülysápért” Közalapítvány beszámolóját nem fogadja el, 
2./ javasolja a kuratórium elnökének leváltását. 
3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
Horinka László polgármester: Mindenkitől várom a javaslatokat, hogy ki kerüljön a 
kuratórium élére. 
 
7./ NAPIRENDI PONT 
A Bogdán Flórián Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységének 
kibővítése 
 
Horinka László polgármester: Az Egyesület mindössze azt kéri a Képviselő-testülettől, 
hogy bólintson rá a kezdeményezésre, miszerint kibővülnének Bogdán Flórián Önkéntes 
Tűzoltó és Polgárőr Egyesületté. 
Tóth Krisztina jegyző: Mivel önálló egyesületről van szó, a jóváhagyásnak mindössze az 
lehet a jogi alapja, hogy az Önkormányzat önálló költségvetési soron támogatja az 
Egyesületet, ezért indokolt, hogy tudomása legyen a tevékenysége kibővítéséről.  
Lányi György: Jandó urat szólítsuk fel, hogy jöjjön be, és az autóval kapcsolatban 
tájékoztasson. 
Horinka László polgármester: Jandó úr nem jött el az áprilisi ülésre, arra hivatkozott, hogy 
határidős munkája van. Az autó az önkormányzat tulajdonába került, a rendőrség udvarán 
van. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

92/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ támogatja azt a kezdeményezést, hogy a polgárőrség a 
továbbiakban a Bogdán Flórián Önkéntes Tűzoltó Egyesület 
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keretein belül folytassa a tevékenységét, az Egyesület által 
eldöntött névvel és szervezeti és működési szabályzattal; 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
8./ NAPIRENDI PONT 
Egyéni képviselői indítvány 
 
Katus Norbert: Sülysáp virágosításáról van szó. TFKB-n volt vita az indítvánnyal 
kapcsolatban, csak annyit szeretnék hozzátenni, hogy örülnék, ha valami megmozdulna ebben 
a témában, viszont azt szeretném, ha virágosabb lenne a település. 
Kecser István, a TFKB elnöke: Abban mindannyian egyetértettünk, hogy legyen virágosabb 
a település, és a már meglévő virágszigeteket ültessük be, az állomás környékén helyezzünk el 
virágládákat, és az újságban tegyünk felhívást, hogy mindez civil összefogással is valósuljon 
meg. Összegről nem beszéltünk. 
Horinka László polgármester: 250 ezer forint elég lehet? Alapvetően a meglévő szigetekre 
kellene gondolnunk, valamint a vasútállomás, illetve a butiksor környékére. 
Norbi javaslatát azzal fogadjuk el, hogy 250 ezer forinttal támogatjuk az indítványt. 
Kecser István: Ha ez 300 ezer forintba kerül, az ne legyen akadálya annak, hogy 
megvalósuljon az elképzelés. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

93/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
1./ támogatja a település virágosítását célzó kezdeményezést,  
2./ a megvalósításhoz 250 ezer forintot biztosít az általános 
tartalék keret terhére, 
3./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
9./ NAPIRENDI PONT 
Dózsa György úti partfal megerősítése 
 
Horinka László polgármester: Vis maior pályázatot szerettünk volna benyújtani, de az csak 
akkor lehet, ha közterületet veszélyeztet. Itt erről nincs szó, nem úgy, amikor a Templom 
utcánál leszakadt a partfal egy része. A Forrói úton is volt egy omlás, nem veszélyeztet sem 
lakóépületet, sem emberéletet. Ezt az előterjesztést én visszavonom, mert nem indokolt. 
 
A tüdőszűrővel kapcsolatosan: Korábban a művelődési házban, tavaly itt tartottuk meg. Azért 
döntöttünk az iskola mellett, mert abban az egy hónapban, amíg a tüdőszűrés tart, sem a 
könyvtár nem tud működni, sem az igazgató nem tud dolgozni, egyébként egy 
számítógépterem lett azon a részen kialakítva. Tehát nagyon akadályozná a művelődési ház 
életét. Tavaly itt volt a Hivatalban, én támogattam volna az idén is, de két esküvő is volt 
ebben az időszakban, az esküvőt a művelődési házban nem szerencsés tartani. 
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Igazgatóasszonyt megkérdeztem, nem erőszak történt. Tudom, hogy nem a legszerencsésebb 
megoldás volt, de nem volt olyan ingatlanunk ahol megoldhattuk volna, és a központban van. 
Lányi György: A nyugdíjasok szempontjából kérdeztem ezt, mert szabadidejüket rászánják, 
a zajos hideg folyosón kell adminisztrálniuk. 
Horinka László polgármester: Nem szeretném jövőre ott megoldani, nem szerencsés, 
nyögvenyelősen működik. Egyébként sem szeretem ezeket a dolgokat: pénzt nem adnak 
hozzá, embert, helyet, infrastruktúrát mi biztosítsunk, ráadásul mindent kritizálnak. 
Tóth Krisztina jegyző: Én javasoltam, hogy a kiürített teremben legyenek a kartonozók, de 
azt meg a szűrősök nem akarták.  
Horinka László polgármester: Néhány további téma. 
Ingatlanvásárlások: a Bánáti féle ingatlan 1 millióban állt meg. A Fischer féle háznál 16 
millióban állapodtunk meg, 3 millió előleget adtunk, tehermentesítik és kiköltöznek, a többit 
utána fizetjük. 
Csatorna: Végre Brüsszelbe került az ügy, szeptemberre jó esélyünk van arra, hogy 
megkapjuk a végleges döntést, a közbeszerzési pályázatok elindultak, szeptemberi szereződés 
kötéseket tervezünk, ha nincs akadályozó tényező. 
Móra igazgatói pályázata: Horváth Attiláné pályázata érkezett csak. 
Óvodai létszám: Lesznek olyan gyerekek, akiket vissza kell utasítanunk, mert nem férnek be a 
létszámba. Ehhez egy bizottságot kell létrehozni, amely javaslatot tesz az óvodavezetőnek, 
hogy ki jöhet és ki nem. 340 körül van az óvodás korú gyerekek száma. 
Lukács István: Szerintem a polgármester ne legyen ebben a bizottságban, mert te vagy a 
fellebbezési lehetőség. 
Horinka László polgármester: Az ovi-suli pályázatot újra meg fogják nyitni, szerintem ne a 
sápi ovi felújítását erőltessük, hanem a szőlősi részen egy új óvodát kellene létrehozni. Úgy 
néz ki, hogy egy évfolyamban 80-96 fő között ingadozik a létszám. 
Ha figyelembe vesszük, hogy az óvodában 4 évfolyam jelenik meg, ez 350-360 gyerek. 
Lukács István: Időszerűvé válik az az elképzelés, hogy a központi óvodát bővítsük a 
szomszéd telek felé. 
Horinka László polgármester: Május 25-e a Magdolna utcai közbeszerzés határideje, emiatt 
egy rendkívüli ülésre lesz szükség, 27-e a valószínű időpont.  
Az ÁROP-pal kapcsolatban a projektzárás május 30-a, nem volt tiszta, hogy csak a 
dokumentációt kell leadni, vagy a határozatokat is meg kell hozni. 
Van egy TÁMOP pályázat: a Munkaügyi Központ tudna biztosítani 50 %-os támogatást egy 
munkavállaló 8 hónapnyi bérére. A művelődési házban szükség lenne egy emberre, aki 
ténylegesen tudna segíteni. Ha a Testület úgy dönt, akkor június 1-től lehetne alkalmazni. 
Egyébként már van jelöltünk is: Csanádi Ádám. Ha komolyan gondoljuk a Művelődési Ház 
létszámbeli megerősítését, akkor ő alkalmas személy lenne erre a feladatra.  
Kérem, aki egyetért azzal, hogy napirendre tűzzük ezt a kérdést, szavazzon: 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül napirendre vette 
a művelődési ház létszámbővítésével kapcsolatos lehetőség megtárgyalását. 
 
Kecser István: A TFKB 3 javaslatát szeretném előterjeszteni. 

1. IFA rendeletről, tapasztalatokról egy beszámolót szeretnénk kérni a jegyző asszonytól. 
2. Javasoljuk, hogy a sülysápi hidak állapotáról készüljön állapotfelmérés, és javaslat a 

felújításukkal kapcsolatban. 
3. A Hősi Emlékmű felújításáról már döntöttünk egy korábbi ülésen, erre kérnénk a 

tervet és javaslatot. 
Katus Norbert: Lesz-e Trianon-emlékmű? 
Csanádi Gábor: Egyelőre nem lesz, viszont lesz megemlékezés. 
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Horinka László polgármester: a TFKB javaslatait vegyük-e napirendre? 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett 
napirendre tűzi a TFKB javaslatait. 
 
Horinka László polgármester: Szavazzunk az elhangzott javaslatokról. 
 
10./ NAPIRENDI PONT 
TÁMOP pályázat keretén belül a művelődési ház létszámbővítése 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

94/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ úgy határoz, hogy a Művelődési Házban kerüljön további 
egy fő alkalmazásra, 8 hónap időtartamra, a munkaügyi központ 
50 %-os támogatásával. 
2./ Az alkalmazott bérének és járulékainak másik 50 %-át a 
költségvetés általános tartalékának terhére biztosítja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
11./ NAPIRENDI PONT 
TFKB javaslatai 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

95/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítsen beszámolót az 
IFA-rendelet pénzügyi eredményéről, és az IFA alkalmazásával 
kapcsolatos tapasztalatokról. 
Határidő: a következő munkaterv szerinti ülés 
Felelős: Tóth Krisztina jegyző 

 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

96/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítsen felmérést a 
település hídjainak állapotáról és javaslatot a felújításukra. 
Határidő: a 2010. augusztusi munkaterv szerinti ülés 
Felelős: Tóth Krisztina jegyző 

 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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97/2010. (V.18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítsen tervet és 
költségvetést a Hősi Emlékmű és környezete október 23-ára 
történő rendbetételére. 
Határidő: a 2010. augusztusi munkaterv szerinti ülés 
Felelős: Tóth Krisztina jegyző  

 
Horinka László polgármester: Más. A buszközlekedéssel kapcsolatosan felolvasnék egy 
levelet, ami a HASZ Kft.-től érkezett. Azt írják, hogy a benzinárak miatt módosítani szeretnék 
a szerződést, pl. járatszámcsökkentést javasolnak. További információ, hogy valamilyen 
alvállalkozói szerződést szeretnénk kötni velük. A kialakult helyzetben mindenképpen megéri 
átvenni az üzemeltetést, de még számításokat kell végeznünk. 
Kiss Tamás: Én látok benne fantáziát, hogy mi üzemeltessük; a helyi közlekedés ellátása 
önkormányzati faladat. Ez a Kft. abból él, hogy az eladott bérletek után felveszik az állami 
támogatást. Több mint egy féléves üzemeltetés után már több pénz kérnek. Ha megváltozik az 
állami támogatás rendje, és a bérletek helyett utasszámlálás alapján adják a támogatást, akkor 
meghaltunk.  
Kétszer tárgyaltam ezzel az úrral, nem igazán tetszett. Ezek az emberek úgy kötöttek velünk 
szerződést, hogy lejárt engedélyük volt. A most itt dolgozó két buszra nincs tevékenységi 
engedélyük. A harmadik szerelőnél van.  
Az útvonalat és a járatsűrűséget csökkenteni akarják, az elvileg kijöhet. A hétvégi járatszámot 
nem, de a hétközbenit talán lehet csökkenteni. 
Azt kellene még végiggondolni, hogy a mi kis útjainkat érdemes-e terhelni ezekkel a nehéz 
járművekkel a kevés utas miatt. Ha a 31-es és Magdolna utcai körön oldanánk meg, nem 
tennénk tönkre az útjainkat. 
Németországban voltam, 3 millió körüli összegért lehet venni városi buszokat, alacsony 
padlózatú, könnyű. Maglód hasonló nagyságú település, olyan méretű jármű elég lenne 
nekünk is. 
Horinka László polgármester: Ha 1,2-ért adnák át, és lemondanánk a 300 ezer támogatásról, 
akkor munkavállalói oldalról nézve fel kell venni 3 alkalmazottat, plusz a javítási és 
üzemanyag költség. 
Kiss Tamás: Érdemes lenne megkérdezni, hogy mennyiért adnák a nevüket? Lehet, hogy az 
önkormányzat is meg tudná szerezni a támogatást, de a törvénynek utána kell nézni. 
Horinka László polgármester: 110 bérlet eladását vallják be. 
Seprősné Cseri Ágota: Csak sápi területről biztosan van 200 ingázó. 
Horinka László polgármester: erről nem most akarunk dönteni, csak tájékoztatni akartalak 
benneteket.  
Amennyiben nincs több kérdés vagy hozzászólás, megköszönöm a munkátokat, és az ülést 
bezárom. 

 
k.m.f. 

 
 Horinka László  Tóth Krisztina  
 polgármester  jegyző  

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 Zemen József Szücsi Csaba 
 települési képviselő települési képviselő 
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